



THE BEARKAT ROAR

A Publication for the Raymondville ISD Community

Feb 22, 2023

Bearkat Band makes History

The Raymondville ISD Band is starting 2023 with a bang, as many of its students have been recognized for their musical abilities. A record-breaking 19 RECHS students received All-Region Honors from the Association of Texas Small School Bands (ATSSB), with nine qualifying for the Area competition and two making history by qualifying for the ATSSB All-State Band. Lauren Salinas, a freshman clarinet player, is the first freshman to make All-State in the school's history, and Oscar Garcia, a junior flute player, is the first flute player to make All-State by placing 3rd chair in the state.

At MGMS, 21 students qualified for All-Region honors, with three earning first chairs, and Josiah Ramirez, an eighth-grade trombone player, made history as the first MGMS student to earn TMEA All-Region MS Jazz Honors, placing 2nd overall out of over 30 competing middle schools. "We are incredibly proud of the Bearkat Band and the hard work and dedication they have demonstrated," said Band Director Ben Keltner. "Our entire district celebrates their success, and we look forward to their continued growth and achievements in the coming months."

The Bearkat Band is a source of pride for Raymondville ISD and the community. These recent achievements are a clear indication of the bright future ahead for these talented students.



Raymondville ISD Recognized by TEA

The Texas Education Agency (TEA) has recognized Raymondville Independent School District (ISD) for its successful implementation of the new Math Curriculum, Eureka Math. The district was highlighted at the January RSSP and Data Fellows Learning Lab, along with three other districts from the region, to share key takeaways and insights on implementing High-Quality Instructional Materials.

Raymondville ISD was the only district in its first year of implementation, while the other three districts were in their second or third year. The district was praised for its success and was invited to share its experiences with the other districts in the region. In addition, the district was also invited to participate in the TEA Tutoring Team Panel Discussion on February 8, 2023, on accelerated instruction, where it shared with the Texas Education Agency the strategies that led to its success in the 2021-22 school year.

"We are honored to have been recognized by the Texas Education Agency," said Raymondville ISD Superintendent, Stetson Roane. "The successful implementation of Eureka Math is a testament to the hard work and dedication of our teachers, students, and administrators. Our goal is to provide a high-quality education to all of our students, and this recognition is a step towards achieving that goal."

Eureka Math is a comprehensive and coherent curriculum that focuses on developing a deep understanding of mathematical concepts and skills. The curriculum has been designed to help students build a strong foundation in mathematics, from pre-kindergarten to 12th grade. The district is committed to continuing its success with the Eureka Math curriculum and ensuring that its students are well-prepared for the future.



EL RUGIDO DEL BEARKAT

Una publicación de la comunidad de Raymondville ISD

22 de febrero de 2023

Bearkat Band Hace Historia

La banda de Raymondville ISD está comenzando el 2023 con fuerza, ya que muchos de sus estudiantes han sido reconocidos por sus habilidades musicales. Un récord de 19 estudiantes de RECHS recibieron honores de toda la región de la Asociación de Bandas Escolares Pequeñas de Texas (ATSSB), nueve calificaron para la competencia del Área y dos hicieron historia al calificar para la Banda de Todo el Estado de ATSSB. Lauren Salinas, una clarinetista de primer año, es la primera estudiante de primer año en llegar a All-State en la historia de la escuela, y Oscar García, un flautista junior, es el primer flautista en llegar a All-State al colocarse en la tercera silla en el estado.

Veintiuno estudiantes de MGMS calificaron para los honores All-Region, tres de los cuales obtuvieron las primeras cátedras, y Josiah Ramirez, un trombonista de octavo grado, hizo historia como el primer estudiante de MGMS en obtener los honores TMEA All-Region MS Jazz Honors, ubicándose en el segundo lugar general de más de 30 escuelas secundarias competidoras.

"Estamos increíblemente orgullosos de Bearkat Band y del arduo trabajo y la dedicación que han demostrado", dijo el director de la banda, Ben Keltner. "Todo nuestro distrito celebra su éxito y esperamos su continuo crecimiento y logros en los próximos meses".

Bearkat Band es una fuente de orgullo para Raymondville ISD y la comunidad. Estos logros recientes son una clara indicación del brillante futuro que les espera a estos talentosos estudiantes.

Distrito escolar independiente de Raymondville fue Reconocido por TEA

La Agencia de Educación de Texas (TEA) ha reconocido al Distrito Escolar Independiente (ISD) de Raymondville por su implementación exitosa del nuevo plan de estudios de matemáticas, Eureka Math. El distrito se destacó en el RSSP de enero y en el Laboratorio de aprendizaje de Data Fellows, junto con otros tres distritos de la región, para compartir conclusiones e ideas clave sobre la implementación de materiales didácticos de alta calidad.

Raymondville ISD fue el único distrito en su primer año de implementación, mientras que los otros tres distritos estaban en su segundo o tercer año. El distrito fue elogiado por su éxito y fue invitado a compartir sus experiencias con los demás distritos de la región.

Además, el distrito también fue invitado a participar en el panel de discusión del equipo de tutoría de TEA el 8 de febrero de 2023 sobre instrucción acelerada, donde compartió con la Agencia de Educación de Texas las estrategias que lo llevaron al éxito en el año escolar 2021-22. "Nos sentimos honrados de haber sido reconocidos por la Agencia de Educación de Texas", dijo el superintendente de Raymondville ISD, Stetson Roane. "La implementación exitosa de Eureka Math es un testimonio del arduo trabajo y la dedicación de nuestros maestros, estudiantes y administradores. Nuestro objetivo es brindar una educación de alta calidad a todos nuestros estudiantes, y este reconocimiento es un paso para lograrlo. meta." Eureka Math es un plan de estudios integral y coherente que se enfoca en desarrollar una comprensión profunda de los conceptos y las habilidades matemáticas. El plan de estudios ha sido diseñado para ayudar a los estudiantes a construir una base sólida en matemáticas, desde el jardín de infantes hasta el grado 12. El distrito está comprometido a continuar con su éxito con el plan de estudios de Eureka Math y garantizar que sus estudiantes estén bien preparados para el futuro.

